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 Jednání zastupitelstva 

Ve středu 24. června 2020 se konalo XVII. zasedání 
Zastupitelstva obce Police.  
Hlavním bodem jednání bylo zabezpečení 
financování výstavby nové cesty na Výpustě. Obec 
žádala Zlínský kraj o dotaci, která však nebyla 
přidělena. Z důvodu koronavirové pandemie 
poklesly obci také daňové příjmy. I přesto se obec 
rozhodla komunikaci v celkových nákladech přes  
4 mil. korun realizovat z komerčního úvěru. 
Zastupitelé schválili podání žádosti o poskytnutí 
úvěru. 
Zastupitelé rovněž schválili přijetí poskytnutých 
dotací na akce v obci. Obec obdržela dotace na tyto 
projekty: 
- Stavba chodníku podél silnice III/43917 v obci 

Police od Ministerstva pro místní rozvoj ČR 
- ZŠ Police – stavební úpravy, zlepšení 

nevyhovujícího  technického stavu 
konstrukcí od Ministerstva financí ČR 

- Výsadba dřevin ve stavebním obvodu Výpusta 
od Státního fondu životního prostředí ČR 

- Revitalizace okolí kaple v k. ú. Police  
od Ministerstva životního prostředí ČR 

- soutěž Obec přátelská seniorům 2020  
od Ministerstva práce a sociálních věcí ČR 

Karel Hlavica, starosta 
 
 
 
 
 
 
 
                                                                       

 
 

už je přivítáme v prvním patře, v základní škole.  
A všichni z nich potvrdili, že se do školy moc těší. ☺ 
Ve čtvrtek 25. června 2020 jsme se sešli s dětmi, 
žáky a rodiči na tradičním Pohádkovém lese  
na Kozaře. Po několika deštivých dnech nás čekalo 
krásné slunečné odpoledne. Školáci v pohádkových 
maskách připravili pro děti z mateřské školy různé 
úkoly, které děti za sladkou odměnu rády splnily. 
Pohoda a dobrá nálada byla znát na všech 
přítomných a opékání špekáčků už bylo tradičním 
ukončením příjemně stráveného odpoledne. 
Děkujeme polickým myslivcům za zapůjčení 
myslivecké chaty na tuto akci. 
Budovu naší školy čeká o prázdninách velká 
rekonstrukce. To je spojeno s nemalým stěhováním 
dotčených prostor budovy a následným úklidem. 
Velmi děkujeme obecnímu zastupitelstvu  
za podporu a moc se těšíme na školu v „novém 
kabátu“. ☺ 
Všem dětem, žáčkům, rodičům, občanům Polic  
i zaměstnancům školy přejeme krásné léto plné 
pohody, klidu a sluníčka a budeme rádi, když nám  
i v budoucnu nadále věnujete svou přízeň. ☺ 

Ředitelka ZŠ a MŠ Mgr. Lucie Kristová 
 

Oznámení ze školní jídelny: 
 
Školní jídelna Základní školy a Mateřské školy Police 
bude v průběhu hlavních prázdnin uzavřena                                                                                 
od 11. července 2020 do 31. srpna 2020. 
Na tuto dobu je možno odebírat obědy od paní 
Květoslavy Žurkové z Branek. Výběr je ze 4 jídel.                
Cena obědu je 83,- korun – menu č.2, č.3 a č.4. Větší 
porce 90,- korun – týká se menu č.1. Dovoz  
do prodejny Jednoty v Policích přibližně v 11 hodin 
je zdarma. Nutno mít jídlonosiče na výměnu. 
Přihlášky k odběru nahlaste do pátku 3. 7. 2020  
ve školní jídelně nebo v prodejně Jednoty u paní 
Marušky Křenkové a Věrky Plesníkové, které tuto 
službu ochotně a nezištně zajišťují. Jídelníčky budou 
rozdávány vždy ve čtvrtek a v pátek je nutno 
označené na celý týden dopředu odevzdat zpět.  

Věra Gardianová – vedoucí školní jídelny 
                                                                       

 
 

 Základní a mateřská škola 

Prázdniny jsou tu a školní rok za námi. Byl  
v mnohém netradiční a zvláštní. Uzavření školy  
a školky na několik týdnů, různá omezení a nařízení, 
výuka školáků na dálku přes multimediální zařízení. 
Ale zvládli jsme to. Hlavně díky rodičům. Těm patří 
velké díky za jejich pochopení, vstřícnost  
a spolupráci. 

 
Foto: Kateřina Pavelková 

 

Přes veškerá omezení se 
nám podařilo uspořádat 
krásné rozloučení  
s předškoláčky, které se 
konalo v mateřské škole 
23. června 2020. Od září  



 

 

 

 
 

  

Martina Došková 

Jak to bylo v Policích 
Letošní tříkrálové koledování v Policích probíhalo 
za krásného slunečného počasí, což byla odměna 
za loňské velmi mrazivé počasí. Jako už po mnoho 
let chodily tradičně čtyři označené skupinky 
koledníků. V první řadě chci poděkovat Vám vš

em, kteří jste nám otevřeli své domovy a darovali 
peníze do sbírky, a navíc koledníkům sladkosti. 

Obec přátelská seniorům 2020 

Ministerstvo práce a sociálních věcí vyhlásilo 
soutěž „Obec přátelská rodině a seniorům 2020“. 
V rámci této soutěže byly v pěti kategoriích 
oceněny obce, které přišly s výjimečnými projekty 
v oblasti proseniorské a prorodinné politiky.  
Po úspěchu v minulém roce, kdy Police vyhrály 
1. místo v kategorii "Obec přátelská rodině 2019" 
jsme se přihlásili do kategorie zaměřené 
na seniorské aktivity.  
A i letos se těšíme velkému úspěchu! Police 
zvítězily v I. kategorii do 1000 obyvatel a získaly 
finanční odměnu ve výši 500 000 Kč. 
Díky výhře vznikne nové SeniorINFO – kontaktní 
místo pro seniory s novým zázemím i knihovnou. 
Po celý rok se v rámci akce Polická SeniorKARTA – 
Aktivní senior snažíme podpořit a motivovat naše 
seniory sbíráním bodů za kulturní, vzdělávací 
a pohybové aktivity, které jsou zahrnuty 
i do rozpočtu soutěže. Jsme si vědomi toho, 
že aktivita nesmí být brána jako samozřejmost 
a velice si toho od našich občanů ceníme. 
Při slavnostním otevření kontaktního centra bude 
uspořádaná vernisáž z historických fotografií 
polických občanů a bude pokřtěna nová pamětní 
kniha sestavená ze svatebních fotografií polických 
občanů. Na konci roku budou pak nejaktivnější 
senioři odměněni lázeňským pobytem a dalšími 
dárkovými poukazy.  
Aktivity, na které se obec zaměřila, vzešly z výsledků 
dotazníkového šetření při zpracování Koncepce 
stárnutí obce Police. 
Spolu s přihláškou se v únoru tohoto roku zpracovala 
poměrně náročná žádost o poskytnutí neinvestiční 
dotace spolu s četnými přílohami a dokumenty 
– Koncepce stárnutí obce Police na období 2020 - 
2024, analýza rizik, analýza udržitelnosti a SWOT 
analýza. Na základě bodového hodnocení obec 
získala 1. místo.                               Mgr. Karolína Holl, DiS. 

zpracovatel žádosti a koordinátor projektu 

 
V úterý 23. června 2020 převzali zástupci obce 
Karel Hlavica, Mgr. Karolína Holl, DiS. a Anna 
Zedková ocenění za vítězství v soutěži "Obec 
přátelská seniorům 2020". Ocenění předala 

                                                                      
 

 

Police zvítězily v celostátní 
soutěži „Obec přátelská 
seniorům 2020“ a obdrží 
500 000,- Kč na proseniorské 
aktivity.                                                       
 

 

ministryně práce a sociálních věcí Jana Maláčová 
v Lichtenštějnském paláci v Praze. 
 

 
Karel Hlavica, starosta 

 

 
 
 

 Dotace pro hasiče 

Obec Police pořídila pro jednotku PO obce osobní 
ochranné zásahové pracovní prostředky a to 5 ks 
přileb pro hašení ve stavbách a 2 ks zásahového 
oděvu. Zlínský kraj poskytl neinvestiční dotaci  
na nákup těchto ochranných prostředků ve výši 
58.000,- Kč. Nákupem osobních ochranných 
zásahových pracovních prostředků došlo  
ke zkvalitnění ochrany zasahujících hasičů. 

 Ranč u Hromnice 

Za celou Koňopartu bychom Vám chtěli poděkovat 
za účast na Dni otevřených dveří. Je skvělé, kolik lidí 
přišlo podpořit nejen děti, ale i Ranč. DĚKUJEME :)  
Na viděnou příští rok! 

 



 

 

 

 Lidé v naší dědině 

  

 
 

Jana Pašková 
/Aquarius/ 
Žila jste delší dobu s rodinou v Irsku a teď je vaším 
domovem „Výpusta“ v Policích. Jak k tomu došlo? 
Tak nějak jsme byli ve správný čas na správném 
místě. Manžel pochází z Rožnova a když jsme se 
vraceli z Irska, věděli jsme, že chceme zůstat blízko 
Beskyd nejlépe v malé vesnici na kopci.   Tak jsme 
si sedli, napsali na papír všechny vesnice okolo 
Rožnova a Valmezu. A začali psát emaily na obecní 
úřady. A zrovna v ten čas prodávaly aktuálně Police 
obecní pozemky. Police jsme neznali, ale bylo 
krásné, že se nám splnilo přesně to, co jsme hledali. 
Malá vesnice na kopci. Obklopena kopci a lesy     
(i když kůrovec ten uličník to trošku pročesal). A ten 
výhled na Kelečský Javorník to je prostě nádhera. 
Někdo tam nahoře prostě zakroužkoval správné 
políčko. Nelitujete? 
Nelituju ničeho v životě. Vždy si samozřejmě říkám, 
že bych udělala spoustu věcí jinak a líp. A některé 
rány osudu byly kruté, ale bez těch bych nebyla 
tam kde jsem. 
Starší dvě děti vyrůstaly v anglicky mluvící zemi. Jak 
vidí svoji budoucnost z nového úhlu pohledu? 
 Dcera zůstala v Irsku a zatím říká že se nikdy 
nevrátí, že je doma tam. Vystudovala vysokou 
"Ajťáka" jako manžel, ale po několika měsících  
v kanceláři řekla, že to není pro ni a dělá baristku. 
Baví ji to, takže co víc si přát. Každý den si ale 
voláme a dcera za námi lítá a já ji pořád 
přemlouvám ať se vrátí domů. Na což mi vždy 
řekne, že doma je v Irsku. Syn ten udělal maturitu 
a měl nastupovat na vysokou, ale přijel  
na prázdniny a řekl že tu zůstane. Byla jsem ten 
nejšťastnější člověk na zemi. Přemýšleli jsme, 

na kterou vysokou nastoupí. Má maturitu se 
zaměřením na práci se dřevem, umění, kresbu  
a technické kreslení. Chtěl dělat tvořivou práci se 
dřevem rukama. A tak co nás napadlo, proč chodit 
na vysokou a biflovat se teorii. Takže se nabízela 
Bystřice pod Hostýnem.  Nastoupil tam do prvního 
ročníku na uměleckého řezbáře. Má za sebou první 
rok a díky toleranci učitelů to zvládá perfektně. 
Musím dodat, že syn se nikdy neučil českou 
gramatiku ani číst a psát. Takže to bylo poměrně 
náročné, ale teď už je to Moravák jak poleno. Ale je 
pravda, že se ještě na spoustu slovíček ptá, jak se 
co řekne. Angličtiny ale využil a učí na jazykovce. 
Takže má super brigádu, co ho baví. Říkal, že by ho 
také moc bavilo dělat učitele a já myslím že by byl 
výborný učitel, ale musel by pět let studovat 
vysokou, a to se mu zatím nechce. 
V Irsku jste také poznala manžela, takže váš odjez v 
minulosti do této země je osudově zřejmý… 
Ano. Poznala. Můj manžel je můj rytíř. Přinesl 
do mého života světlo. Je to nejkrásnější duše, 
kterou jsem na této zemi potkala.  A i když mě 
někdy rozčiluje, protože se nechce se mnou hádat, 
když mám na něho vztek, tak ho prostě bezmezně 
miluju. :-) Vždy mi říká "kdybych tě tak moc 
nemiloval, tak bych tě svlékl z kůže za živa"… 
Ovlivnilo vás něco v Irsku, co jste si přivezli, myslím 
třeba v duchovní rovině? 
V Irsku jsme žili bez rodiny a přátel, takže jsem tam 
určitě dospěla a naučila se spoléhat sama na sebe.  
A hlavně osudové bylo to že jsem potkala manžela. 
Vedle něho jsem na duchovní rovině vyrostla  
do nebe :-) 
Co moře, počasí a krajina? 
Moře je krásné, ale prostě les je les a tam je lesů 
málo a jsou soukromé. Takže to není, jak tady, že 
se prostě jdete projít do lesa. A přestavte si, že tam 
se prostě nesbírají hřiby jako tady, i když jsou tam 
toho plné lesy. Oni to prostě neznají. Projeli jsme 
kus Irska a je to tam opravnu krásné. Každá pláž je 
jiná, útesy a drsná irská příroda má své kouzlo, 
takže určitě Vám doporučuji tuto zemi navštívit. No 
a co se týká počasí, tak tam prostě pořád prší  
a prší… 
Cestovali jste hodně i do jiných zemí? 
Dětem jsem chtěla ukázat místa na které jsem se 
toužila podívat vždy já. Takže jsem si plnila přes ně 
své cestovatelské sny.  Navštívili jsme Francii, Itálii, 
Anglii, Severní Irsko, Island, Kanárské ostrovy, 
Rakousko ale také Slovensko a Česko. Nejvíc ale 
děti vzpomínají na dětský tábor tady v česku, kam 
jezdili každý rok, bylo to v Sidonii u Štěpána 



 

 

 

 
 

 
  

uprostřed lesů, bez mobilu, obklopeni krásnou 
češtinou.  
Našli jste tam přátele? 
Poznali jsme tam hodně lidí z různých koutů světa 
a také poznali jejich tradice. Bylo to velmi 
obohacující. Ale v tom pracovním shonu jsme byli 
vždy rádi, že čas, který nám zbyl jsme trávili spolu a   
cestováním.  Ale ano, pár přátel jsme tam našli. 
Jaký byl hlavní impuls k návratu? 
Věděli jsme, že se jednou vrátíme a bude to  
na Valašsko. Chtěli jsem miminko. V Irsku je 
naprosto katastrofální zdravotnictví. Do Česka 
jsme vždy lítali dvakrát za rok na všechny lékařské 
prohlídky. A i když jsme si tu vše platili, vždy ta péče 
byla perfektní. Tady si to lidi vůbec nedokážou 
představit, to co je u nás základní standart, je  
v Irsku zázrak. A také školství je tam úplně někde 
jinde. A vlastně spousta věcí. Říkám si, že by každý 
občan České republiky měl odjet na jeden rok  
do zahraničí, aby si začal vážit toho co tady máme. 
Jsme nádherná, bezpečná země, kde školství, 
zdravotnictví a celkově životní úroveň je úplně 
jinde. A další impuls byla touha po čtyřech ročních 
obdobích. V Irsku totiž skoro 300 dní v roce prší. 
Takže jsme často a pořád někam lítali, když jsme 
chtěli lyžovat nebo se prostě koupat v létě v moři. 
U toho oceánu to moc nejde, jen s neoprénem… 
Když se dívám na vesnici z vašeho interiéru plného 
světla, prostoru, vyváženosti a harmonie  
s výhledem na Javorník, mám pocit, že tady patříte. 
Básnicky nadneseně řečeno – jako vlaštovka  
po tisícikilometrových útrapách se vrací  
do rodného hnízda, nebo alespoň kraje, ta 
obrovská síla a vytrvalost, hvězdná orientace… 
Děkujeme za pochvalu a lépe bych to neřekla, 
vidím to úplně stejně :-) 
Když jsme u těch hvězd, jste ve znamení Vodnáře. 
Jedno z nejstarších objevených souhvězdí. 
Opředeného mnoha legendami. Takže?! 
Ano. Jsem Vodnářka se vším všudy. Hlavním 
elementem znamení je VZDUCH. Já si pořád někde 
lítám. Můj problém je že pořád se snažím bojovat 
za spravedlnost.  Mnohokrát se mi to stalo, že jsem 
začala za někoho bojovat a když jsem doběhla 
vyčerpaná a šťastná do cíle, že jsme to vybojovali, 
tak jsem zjistila, že ten, za kterého jsem bojovala už 
tam dávno není a vzdal to…Jsem prostě taková 
zachránkyně světa se srdcem na dlani. A kromě 
toho přiznávám, že jsem hubatá a miluju 
adrenalin… 
Hnízdo si budujete pečlivě a vaše další děti budou 
vyrůstat zde. Vypadá to, že bychom mohli u vás, 

vzhledem k našemu ocenění Obec přátelská 
rodině, natočit reklamní klip pro toto 
téma…obzvlášť, když se na mě hned po probuzení 
usmívá vaše roční dcera. 
To klidně můžete, Janinka je čert, a ještě se 
sousedem a parťákem Pavlíčkem Hermanem by se 
do reklamy jistě hodili haha… 
Tu bábovku, co jste mě nabídla, jste pekla vy nebo 
manžel? Manžel vaří že?  
Bábovku jsem pekla já, ráda peču, nerada vařím. 
Manžel ten výborně vaří i peče a když jde  
do kuchyně velmi ráda vyklidím prostor. 
Cítím u vás všude pozitivní energii, třeba i z masivu 
jasanového dřeva stolu, který vyrobil váš manžel… 
Manžel má psychicky náročné povolání, protože 
má pod sebou několik týmů z celého světa,  
od Indie, Egypta, Německa, Irska atd.  Má velkou 
zodpovědnost. Relaxací je pro něho manuální  
a kreativní práce rukama. Většinou jsou ajťáci 
mimo virtuální svět nepoužitelní, ale to u mého 
manžela neplatí. Je šikovný, spoustu věcí doma  
i kolem domu dělá sám. Vždy si to nastuduje, jak to 
dělat a pak se do toho pustí. 
Studovala jste sociální pedagogiku, hodláte se 
tomu věnovat až odrostou děti? 
Ano, vždy jsem chtěla dělat psychoterapii  
a pomáhat lidem najít své vnitřní světlo a smysl.  
A naučit je se milovat a nepřekážet si.  Být šťastným 
a dělat svobodně svá rozhodnutí. Jestli to tak bude, 
nevím. Teď se soustředím na svou rodinu a nechám 
tomu volný průběh. 
Vaše rodina je tzv.“ novým větrem“ mezi 
starousedlíky. Jak vnímáte vesnici a lidi v ní žijící? 
Lidi ve vesnici zatím až na naše úplně blízké 
sousedy okolo neznáme. Takže to nemůžu 
objektivně nijak posoudit. To, co jsme řešili s obcí 
ve spojení se stavbou domu, tak občas jsme 
narazili. Ale tak nějak v rámci slušnosti se to vždy 
vyřešilo. 
Co vnímáte jako pozitivní a co negativní? 
Pozitivně vesnici jako takovou.  Stěhují se sem 
mladé rodiny a věřím, že noví obyvatelé nebudou 
lhostejní k tomu, co se tady děje a bude dít. A že 
tak nějak společnými silami přispějeme ke zkrášlení 
a rozvoji vesnice. Každý ji prostě něčím obohatí. 
Aby tu byly děti a další generace šťastné. O to jde 
především. 
Zajímala by vás někdy funkce ve vedení obce? 
Ano, ráda bych zkusila být v zastupitelstvu a měla 
možnost podílet se na vedení obce. Věřím, že tady 
s manželem zestárneme a vychováme děti a záleží 
mi na tom, abychom tu žili v harmonii a poklidu. 
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A v jak velkém městě jste v Irsku žili? A jací jsou 
Irové? 
Žili jsme ve městě zhruba velkém jako Valašské 
Meziříčí.  Takže takové město akorát.  Vesnice jsou 
myslím v podstatě všude stejné. Lidé tam mají  
k sobě blíž nebo se tedy aspoň znají. Je tam taková 
ta zodpovědnost za sebe jako takového. Což  
ve městě prostě není. Vím, že když mé děti udělají 
nějakou lumpárnu na začátku vesnice tak, než 
dojdou domů tak už to budu vědět. To je prostě 
kouzlo vesnice, což má tedy své výhody i nevýhody. 
Záleží na tom, z čí strany se na to podíváme že... 
Jací jsou Irové? No těžko říct, vždy se najdou dobří 
lidé a darebáci… 
Co je pro vás v životě důležité, ba nejdůležitější? 
Rodina.  Abych byla nejlepší maminka a manželka  
a vlastně taky dcera :-) 
Je asi hloupost ptát se kojící matky, jestli ráda 
čte…takže čtete ráda? Dívám se na vaši prostorově 
krásně zakomponovanou knihovnu…  
Já miluju knihy. Máme velkou knihovnu a vlastně 
pořád něco čtu. Čtu skoro všechno. Teď jsem třeba 
dočetla knížku, co jsem našla u taťky v knihovně.  
Verneovku Cesta do středu země, předtím 
kriminálku, co mi dal syn Dívka ve vlaku a předtím 
Přechod čarodějů, která je o šamanismu v Mexiku, 
takže od každého něco. Čtu od malička a miluju 
pocit, jak vplujete do knihy a necháte svou 
představivost pracovat. Nemáme televizi, což 
spoustu lidí v našem okolí zaráží a vždy se ptají, co 
jako děláme večer… Každý vždy říká že má doma 
televizi jen jako kulisu a dívá se hlavně na 
dokumenty. A pak k nim přijdete na návštěvu  
a jedou tam ty nekonečné seriály a reklamy. 
Fandím vám, já ji mám víceméně z pracovních 
důvodů…máte tedy i na toto stejný názor  
s manželem? 
Ano, kdyby manžel chtěl televizi tak bychom udělali 
nějaký kompromis. Ale bohudík na spoustu věcí se 
díváme stejně. 
Zpívala jste a zpíváte nadále dětem? A co čtení na 
dobrou noc? U nás praktikujeme čtení stále bez 
ohledu na věk čtenáře i posluchače… 
Zpívám a ráda. Když se narodila Janinka oprášila 
jsem všechny říkadla a písničky. Janince říkám 
zatím pohádky zpaměti, protože knížku se mi vždy 
snaží vzít, a to je pak uspávání na dlouho. Ale 
pohádkové knížky u nás tvoří velkou část naší 
knihovny. Pohádky milujeme. Tak se moc těším, až 
začneme číst. 
Myslím, že jste člověk, který je šťastný ve svém 
životě jako takovém, navíc s plnohodnotným 

vědomím archetypu svého ženství…  
Ano…Miluju svůj život. Mám vše, o čem jsem vždy 
snila. Jsem opravdu šťastná. 
Myšlenka na závěr? 
Pokud chcete změnit svět vraťte se domů a milujte 
svou rodinu. 

Foto a text Jana Janěková 

Úmrtí 
Lidské žití je jako ta růže. Ranní rosa a paprsky 
slunce se dotknou jejího květu a ona se rozvine. 
Zavoní a kvete – kvete a dává radost všem kolem 
sebe. Ale i pro ni čas píše své stránky. Pomalu růže 
uvadá, sklání svou bohatou korunu. 
Dne 27. června, v den svých 99 narozenin, zemřela 
nejstarší občanka Polic – paní Ludmila Havranová.  
S láskou vychovala tři děti a na svět přivítala 8 
vnoučat a 19 pravnoučat. Dotlouklo srdce znavené 
a uhasl oka svit. 

Markéta Stříteská, předsedkyně kulturní a sociální komise 
 

Zlatá svatba 
Máme se rádi, včera i dnes, 
po letech, v stáří, jako kdys v mládí, 
když kvetly fialky, když kvete vřes, 
v sněženkách, ve sněhu jsi pro mě vším. 
 

 

Tak plynula léta, desetiletí, život šel v radostech  
i starostech. Dne 20.6.1970 spojili své životy paní 
Eva a Jan Vašíčkovi. Za 50 let krásného manželství 
svým třem dcerám, vnoučatům a pravnukovi dávali 
a dávají vše – ušlechtilé rodinné soužití, lásku, péči, 
životní zkušenosti a hlubokou lidskou moudrost. 
Přeji Vám, abyste všechny příští dny  
a roky prožili ve zdraví, štěstí, klidu a spokojenosti. 
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 Odvoz odpadu 

 Sport 

 

Komunální odpad se bude vyvážet ve středu  
15. července 2020, další svoz je ve středu 29. 
července 2020. 
Svoz pytlů s plastem od domů bude ve středu  
22. července 2020.  
 

Tělovýchovná jednota Police – spolek zve příznivce 
na fotbalové zápasy, které se hrají v rámci mini 
soutěže okolních oddílů. Následují tyto zápasy: 
 

So 18. 7. Police – Branky 16:00 
Ne 19.7. Loučka – Jarcová  16:00 
So 25.7. Branky – Loučka  16:00 
Ne 26.7. Jarcová – Police  16:00 
So 1. 8. Police – Loučka 16:00 
Ne 2.8. Jarcová – Branky  16:00 

 
Finále turnaje proběhne v sobotu 8. srpna od 15:00 
hodin na hřišti v Policích.                

 Josef Mikulenka, předseda TJ Police 

 
 
Cyklostezkou z Valašských Klobouků 
do Trenčína 
 
Obec Police a Mikroregion Valaskomeziřičsko – 
Kelečsko pořádá v sobotu 25. července 2020 
cyklovýlet. 
Autobus s cyklovlekem bude přistaven v 7:00 hod. 
na autobusové točně v Policích. Další zastávka  
v 7:50 hod. u hotelu Abácie ve Valašském Meziříčí. 
Nenáročná trasa podél toků řek Brumovky, Vláry  
a Váhu je vhodná i pro děti a méně zdatné cyklisty. 
Podmínkou účasti je platný cestovní doklad nebo 
občanský průkaz, kolo odpovídající platným 
předpisům, cyklistická helma a příslušný obnos 
EUR pro vlastní potřebu. Autobus pro nakládku kol 
zpět bude přistaven od 15:00 hod. v Trenčíně. 
 
Cena za dopravu včetně kola: 150,-Kč/osobu. 
Závazné přihlášky: na Obecním úřadě v Policích. 
 
Více informací na www.obecpolice.cz. 

 Cyklovýlet 

V sobotu 27. června 3 děti z Polic poprvé přijaly 
Pána Ježíše pod způsobem chleba. Byli to Zuzka 
Černochová, Hanička Hlavicová a Tomáš Kašík. 
Křesťané věří, že v malém kousku chleba  
(v proměněné hostii) se spojují s Bohem. Když 
rodiče při křtu dítěte vyznají víru a zřeknou se zlého 
v zastoupení svého dítěte, při této slavnosti si děti 
obnoví tyto křestní sliby, když na ty samé otázky  
ze křtu odpovídají samy. Ve křtu se jakoby sadí 
duchovní semínko do srdce dítěte a u svatého 
přijímání už vidět stonku a lístky pomyslné duchovní 
rostlinky. Kéž jednou z této rostlinky vyroste ovoce, 
které jim nevezme ani smrt…  
Slavnost byla moc pěkná, děti měly trochu trému, 
ale vše krásně zvládly. 

otec Ján Rimbala 
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 První svaté přijímání v Policích 
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